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Masopustní průvod 
V sobotu 5.3. se ve Svojšovicích uskuteční masopustní zábava (pozvánku najdete na druhé straně). Z Kašovic 

půjde průvod masek přes Všechromy, kde se přidají obyvatelé Všechrom. Sraz všechromských masek bude na 
návsi cca od 10:30, v hospodě bude zajištěna možnost občerstvení (pivo, svařák, grog...). Společný odchod ze 
Všechrom je naplánován na 11:15., pokračovat se bude po stezce k bývalému drážnímu domku. Tam se sejdeme 
s průvodem ze Strančic, pro zkrácení případného čekání bude připraven stánek s občerstvením (zajišťují 
svojšovičtí). Ve 12:00 se bude společně pokračovat do Svojšovic na masopustní zábavu. 

Doufáme, že se tato obnovená tradice ujme a bude se jí každoročně zúčastňovat hojný počet zajímavých 
masek, organizátorům akce děkujeme za skvělý nápad a držíme palce! (PS) 

Stezka do Strančic 
Od podzimu 2009, kdy byla vybudována stezka ze Všechrom k bývalému drážnímu domku, čelím častým 

dotazům, proč je stezka tak prapodivně a nešikovně zalomená. Protože odpověď na tuto otázku jsem neznal, 
zeptal jsem se tehdy p. Černého, který tvrdil, že to tak vyšlo geodetům, protože stávající pozemky v majetku obce 
prý na sebe nenavazují. Tento argument jsem nepochopil, protože mezi zmíněnými pozemky je volný prostor cca 
90 m, po kterém měla být stezka vyměřena přímou spojnicí (v obrázku červená čára). Proto jsem počkal, až bude 
v katastru zaktualizována fotomapa, ze které bude celá situace patrná, a zde je výsledek: 

 

Jak je patrné z obrázku, k zalomení stezky (jak se dalo předpokládat) nebyl naprosto žádný důvod, ovšem 
dnes už můžeme pouze spekulovat, co tehdy bylo skutečnou příčinou takového nezvyklého řešení. Důležitější 
otázkou však je, zda se podaří tento nešvar někdy napravit, protože při jízdě na kole jsou tyto ostré zlomy 
vzhledem ke svažitosti území a štěrkovému povrchu stezky dost nebezpečné a já sám jsem už na tomto místě 
jeden pád absolvoval. 

Provedení chybějícího odvodnění stezky a její následnou opravu bych rád projednal s vedením obce na jaře, 
kdy už snad bude čas na řešení podobných záležitostí (v současné době je vedení obce bohužel stále zatěžováno 
velkým množstvím závažnějších prohřešků zděděných po předchozím vedení – ZŠ, MŠ, ÚP ...). (PS) 

Úklid sněhu 
Letošní zimu objednal na naši žádost pan starosta úklid sněhu i na nové stezce od dráhy do Všechrom a dále 

na navazujícím chodníku až k přejezdu vlečky. Díky tomu lze pěší spojení se Strančicemi používat i v zimě 
(s výjimkou kalamitních dní). Někteří občané však provádí úklid sněhu ze svých příjezdových cest tak, že ho nahází 
na již prohrnutý chodník. Vzhledem k tomu, že narozdíl od Strančic neprobíhá úklid sněhu ve Všechromech i 
několikrát za den, je tak chodník blokován i několik dní a prostředky na úklid sněhu jsou tak zčásti vynaloženy 
zbytečně. Žádáme proto majitele příjezdových cest, aby při úklidu sněhu zachovávali průchodné 
přilehlé chodníky! Děkujeme. (PS) 

Společenská rubrika 
13.1.2011 se narodil letošní první všechromský občánek Vojtíšek Nedbal. Má se prý čile k světu, tak mu 

přejeme hodně zdraví a rodičům hodně sil. (MS) 

Za Osadní výbor Všechrom Ing. Pavel Soukup (PS), Karel Semerák a Růžena Tintěrová, a Monika Soukupová 
(MS). 






